
از زیرساختهای ایجاد شده در منطقه آزاد چابهار شفتزده شدم

به گزارش روابط عموم و امور بین الملل منطقه آزاد چابهار به نقل از اخبار آزاد مناطق، رستم یحی درباره ظرفیتهای منطقه آزاد

چابهار اظهار کرد: من تا قبل از سفر به چابهار از طریق رسانهها درخصوص این منطقه اخبار زیادی را شنیده بودم؛ زمان که خودم به

این منطقه آمدم، واقعا از ایجاد این همه زیرساخت در منطقه آزاد چابهار شفتزده شدم و تاکید دارم که هرچه زودتر باید راهآهن بین

چابهار و افغانستان راهاندازی شود تا بتوان از پتانسیلهای بیشتری در این منطقه بهره برد و امیدوارم که به زودی از این پروژه

بهرهبرداری شود.

وی درخصوص معافیت بندر چابهار از تحریمها و هماریهای تجاری بیشتر در این مسیر بین ایران و مالزی افزود: با وجود اینه

چابهار از بخش از تحریمهای آمریا معاف است، اما سیستم کشتیران جهان و همچنین سیستم بان جهان هنوز تحت تاثیر

تحریمها هستند و هدف من از این سفر هم این بود که بتوانم با مسئولین منطقه درخصوص ایجاد راهار در جهت هماریهای بیشتر

گفتوگو کنم و به عقیده من تجارت صرفا جابجای کالا نیست و باید حتما شرایط مال و پرداخت را هم در مسیر تجارت بهبود

بخشید و معتقدم با توجه به اینه چابهار به نسبت بنادر دیر ایران جدیدتر است، پتانسیلها و ظرفیتهای بسیار زیادتری دارد و ما

امیدواریم که به زودی بتوانیم این پتانسیلها را بالفعل کنیم.

سفیر مالزی در جمهوری اسلام ایران درباره هنر سوزندوزی زنان بلوچ در جشنواره بینالملل مد و لباس فجر گفت: به واق از این

همه رن و طرح شفتزده و حیرتزده شدم و چون مالزی هم ی کشور اسلام است، شباهتهای فرهن بسیار زیادی بین ایران

و مالزی وجود دارد؛ درخصوص هنر سوزندوزی زنان بلوچ باید به این نته اشاره کنم که تاکنون این هنری دست در مالزی ارائه نشده

است و من امیدوارم که این هنر در کشور ما هم ارائه شود و مطمئنا متواند مورد استقبال بسیار خوب در مالزی قرار بیرد.


